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P r o t o k ó ł   Nr XLIV//2014 

 

z  sesji Rady Gminy Zarszyn odbytej w dniu 29  października   2014 r.  w sali posiedzeń 

Urzędu Gminy w Zarszynie ul. Bieszczadzka 74. 

 

Początek sesji godz. 12:00     zakończenie – godz. 13:55 

 

Radni obecni: 

 

1. Konieczny Janusz  

2. Dębski Janusz  

3. Niemiec Wojciech 

4. Burczyk Stanisław 

5. Bałut Krzysztof 

6. Gierad Alfreda 

7. Malik Adam 

8. Małek Janusz 

9. Mindur Andrzej 

10. Orybkiewicz Jan 

11. Stączek Jerzy  

12. Szajna Anna 

13. Trygar Krystyna 

14. Twarda Renata 

15. Tutak Piotr 

     

Ponadto w sesji uczestniczyli : 

 

- Wójt Gminy Zarszyn       - Pan Andrzej Betlej 

- Sekretarz Gminy Zarszyn      - Pan Andrzej Piotrowski 

- Skarbnik Gminy        - Pani Ryszarda Mikołajek 

- Radca prawny        - Pani Agata Kustra Frączek 

- Radna Rady Powiatu       - Pani Grażyna Borek  

- Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy i referatów w Urzędzie Gminy 

- Sołtysi 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z XLII i XLIII sesji  Rady Gminy Zarszyn. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami, w tym z realizacji uchwał 

Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Sanoka.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Brzozów.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian  w uchwale budżetowej na 2014 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zarszyn. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku  

od nieruchomości. 
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12. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Zarszyn w roku szkolnym 

2013/2014. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy na temat złożonych 

oświadczeń majątkowych. 

14. Wolne wnioski i zapytania. 

15. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 

16. Zakończenie sesji. 

 

 Ad. 1. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny, na wstępie powitał 

radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 

15  radnych. Obrady były zatem prawomocne do podejmowania  uchwał. 

 

Ad. 2.  Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny na wniosek Komisji Rolnictwa 

Przedsiębiorczości  Ochrony Środowiska , Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki 

Komunalnej  i Wójta zaproponował  zmianę w porządku obrad, polegającą na  wniesieniu pod 

obrady sesji dwóch  dodatkowych projektów uchwał:  

- na wniosek Komisji Rolnictwa Przedsiębiorczości  Ochrony Środowiska i  Komisji Finansów 

Budownictwa i Gospodarki Komunalnej projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta dla celów obliczenia podatku rolnego. Punkt ten będzie realizowany po pkt. 10 

wcześniej ustalonego porządku obrad, 

- na wniosek Wójta : 

- projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania,  który będzie realizowany po pkt. 8. 

 

Poddane pod głosowanie  dwa w/w  wnioski zmiany porządku obrad- radni przyjęli  

w jednomyślnym głosowaniu.  

Innych propozycji zmian  w porządku obrad nie zgłoszono.  

 

Po wprowadzeniu w/w zmian porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z XLII i XLIII sesji  Rady Gminy Zarszyn. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami, w tym z realizacji uchwał 

Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Sanoka.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Brzozów.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian  w uchwale budżetowej na 2014 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy. 

Zarszyn. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średnie ceny skupu żyta dla celów obliczenia 

podatku rolnego.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku  

od nieruchomości. 

14. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Zarszyn w roku szkolnym 

2013/2014. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy na temat złożonych 

oświadczeń majątkowych. 
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16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 

18. Zakończenie sesji. 

 

Ad. 3. Nie wniesiono poprawek i uwag do protokołu z poprzedniej sesji.  

 

Ad. 4. W punkcie interpelacje radnych – interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad. 5. Wójt Gminy złożył sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między sesjami ,  

a także z realizacji uchwał Rady Gminy,  ilości wydanych zarządzeń  i  z działalności 

poszczególnych referatów w Urzędzie Gminy.  Informacje te stanowią załączniki do protokołu. 

 

Nad złożonymi sprawozdaniami w dyskusji głos zabrali : 

- Radna Anna Szajna zapytała o wynik spotkania Wójta, które odbyło się  w siedzibie  

Oddziału Gospodarki Nieruchomościami PKP w Krakowie odnośnie złożonej ze strony PKP 

propozycji    przejęcie  przez Gminę  nieczynnych budynków stacji kolejowych na terenie 

Gminy Zarszyn; 

 

- Radny Janusz Dębski zapytał o ustalenia zawarte podczas uczestnictwa  Wójta w spotkaniu 

Zespołu Planistycznego Zlewni Sanu i Wisłoka, które odbyło się w dniu 12 września br. 

w  Rzeszowie.   

 

- Radny Krzysztof Bałut zapytał Wójta jakie decyzje zapadły podczas spotkania 

podsumowującego działalność Spółdzielni Socjalnej ZARBES.  

 

- Wójt odpowiedział Radnej Annie Szajna, iż ze strony PKP była propozycja przejęcia trzech 

nieczynnych dworców : w Zarszynie, Długiem i w okresie późniejszym  w Nowosielcach.  Na 

te działania  była  wstępna zgoda Rady Gminy. Rzeczoznawca dokonał szacunkowej  wyceny 

tych budynków,  którą następnie przekazano  do Zarządu PKP w Krakowie. Niedawno Zarząd 

PKP odniósł  się do tych wcześniejszych ustaleń w ten sposób, że na razie powyższa sprawa   

może dotyczyć przejęcia jedynie działki i budynku w Zarszynie. Zaznaczył także, że 

najprawdopodobniej  zmieni się polityka PKP odnośnie  zarządzania tymi obiektami i w tej 

sytuacji trudno jest przewidzieć jak ta sprawa się zakończy.  

 

- Radnemu Januszowi Dębskiemu Wójt odpowiedział, że uczestniczył już w kilku roboczych 

spotkaniach w Rzeszowie w związku z realizacją projektu pn.” Opracowanie Planów 

Zarzadzania Ryzykiem Powodziowym dla Obszarów Dorzeczy i Regionów Wodnych”  

w Zespole Planistycznym Zlewni Sanu i Wisłoka. Obecnie trwa matematyczne modelowanie 

projektu dla zlewni poszczególnych rzek Wisłoka i Sanu. Wyłoni ono potrzeby w zakresie 

opracowania projektów przeciwdziałających zagrożeniu powodziowemu na terenie Gminy 

Zarszyn. W drugiej połowie przyszłego roku będą prowadzone konsultacje społeczne  

w zakresie projektowanych inwestycji przeciwpowodziowych.  

 

- Radnemu Krzysztofowi Bałutowi - Wójt odpowiedział, że do września 2014 r. Spółdzielnia 

Socjalna ZARBES działała wspólnie z Gminą Besko w ramach realizacji projektu, wykonując 

drobne zlecenia porządkowo – remontowe  zlecane ze strony osób prawnych jak   

i fizycznych. Prowadzenie tego typu działalności na terenie gminy Zarszyn  było bardzo 

potrzebne i przyniosło wymierne korzyści.  Aby Spółdzielnia ta  nadal mogła istnieć potrzebne 

jej będą   zlecenia i  byłoby dobrze , aby  nadal w tym zakresie działała. Wójt zaznaczył, także, 

iż  Spółdzielnia ta  jest wyposażona w sprzęt do  wykonywania zadań  
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w zakresie drobnych prac remontowych, inwestycyjnych, czy też zadań porządkowo – 

pielęgnacyjnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny stwierdził, że rada Gminy powyższe 

sprawozdania przyjęła.  

 

Ad. 6.  Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Sanoka. 

 

Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, iż w związku z uczęszczaniem 

w okresie od 01.09.2014 r. do 31.12.2014 r. -  10 dzieci zamieszkałych na terenie Gminy 

Zarszyn do następujących samorządowych przedszkoli publicznych w Sanoku: 

Samorządowe Przedszkole Publiczne Nr 1 – 1 dziecko (1x570x4 m-ce=2.280,00zł), 

Samorządowe Przedszkole Publiczne Nr 2 – 2 dzieci (2x570x4 m-ce = 4.560,00 zł), 

Samorządowe Przedszkole Publiczne Nr 3 – 1 dziecko (1x570x4 m-ce = 2.280,00 zł), 

Samorządowe Przedszkole Publiczne Nr 4 – 6 dzieci (6x570x4 m-ce= 13.680,00 zł), 

istnieje konieczność podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w kwocie 

22.800,00 zł dla Gminy Miasta Sanoka. 

 

- Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adam Malik 

oznajmił, że w/w projekt uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji odbytym w dniu 

 28 października br. i został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Sanoka. Uchwała podjęta została 

jednomyślnie. Za jej podjęciem głosowało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Ad. 7. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Brzozów.   

 

Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, iż w  Uchwale Nr XXXVIII/331/2013 

Rady Gminy Zarszyn z dnia 26 marca 2014 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Gminy Brzozów w § 1 ust.1 Rada Gminy Zarszyn wyraziła wolę udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Brzozów z tytułu uczęszczania dzieci z terenu Gminy Zarszyn do Samorządowego 

Przedszkola Nr 2 w Humniskach w kwocie 2.600,00 zł. W związku z tym, iż udzielona 

wcześniej pomoc finansowa zabezpieczyła jedynie wydatki poniesione w okresie od stycznia 

do czerwca 2014 r., istnieje konieczność podjęcia nowej uchwały i zabezpieczenie środków na 

uczęszczanie jednego dziecka z terenu Gminy Zarszyn do Samorządowego Przedszkola Nr 2 

w Humniskach w okresie od września do grudnia 2014 r. zgodnie z zawartym porozumieniem 

na udzielenie pomocy finansowej. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXVIII/331/2014 Rady Gminy Zarszyn z dnia 

26 marca 2014 r. traci moc i konieczne jest podjęcie nowej uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Gminy  Brzozów. 

 

-  Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adam Malik 

oznajmił, że w/w projekt uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji odbytym w dniu 

 28 października br. i został pozytywnie zaopiniowany.  



5 

 

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Brzozów. Uchwała podjęta została 

jednomyślnie. Za jej podjęciem głosowało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Ad. 8. Kolejny punkt porządku obrad dotyczył zaciągnięcia zobowiązania.  

 

Radni otrzymali projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem, iż projekt  w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania w kwocie ogółem 267.000,00 zł dotyczy następujących zadań: 
1) „Opracowanie projektu budowlanego odcinków sieci wodociągowej i kanalizacyjnej 

w miejscowości Jaćmierz, Zarszyn, Posada Zarszyńska i Długie (dokumentacja 

projektowa)” w kwocie 80.000,00 zł, 

2) „Projekt budowlany przebudowy sieci wodociągowej dosyłowej z Mymonia 

do Zarszyna” w kwocie 45.000,00 zł, 

3) „Projekt budowlany budowy boiska wielofunkcyjnego wraz z oświetleniem 

w Bażanówce” w kwocie 13.000,00 zł, 

4) „Projekt budowlany zagospodarowania terenu wraz z rozbudową Szkoły Podstawowej 

w Odrzechowej” w kwocie 19.000,00 zł 

5) „Odśnieżanie dróg gminnych i wewnętrznych w sezonie 2014 – 2015” w kwocie 

110.000,00 zł. 

Powyższe zadania pozwolą na wykonanie projektów budowlanych w/w inwestycji w celu ich 

późniejszej realizacji. W roku bieżącym zostaną wykonane  prace związane z realizacją zadań. 

Zaciągnięcie powyższych zobowiązań pozwoli na przeprowadzenie postępowania 

zgodnie  z ustawą prawo zamówień publicznych i podpisanie poszczególnych umów. Realizacja 

zadań nastąpi w 2015 roku. Mając powyższe na uwadze, podjęcie niniejszej uchwały jest 

zasadne. 

 

-  Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adam Malik 

oznajmił, że w/w projekt uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji odbytym w dniu 

 28 października br. Po przeprowadzonej dyskusji i odpowiedziach Kierownika Referatu 

Inwestycji  Pana Mazura na pytania w zakresie realizacji w/w zadań, projekt ten został 

pozytywnie zaopiniowany - 7 głosami „za” i 2 „wstrzymującymi się”.  

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania.  Uchwała podjęta została jednomyślnie. Za jej podjęciem 

głosowało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 9.  Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad kolejnym 

projektem uchwały w sprawie  zaciągnięcia zobowiązania.  

 

Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, iż zaciągnięcie zobowiązania  

na 2015 r. i 2016 r. zł dotyczy następujących zadań: 
1. „Świadczenie usług opiekuńczych i specjalistycznych na rzecz osób z terenu Gminy 

Zarszyn, które z powodu wieku, choroby lub innych przyczyn wymagają pomocy 

innych osób, a są jej pozbawione”, 
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2. „Świadczenie specjalistycznych usług opiekuńczych na rzecz osób z zaburzeniami 

psychicznymi z terenu Gminy Zarszyn, które z powodu wieku, choroby lub innych 

przyczyn wymagają pomocy innych osób, a są jej pozbawione”.  

Celem wykonywania zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej polegającego na 

organizowaniu i świadczeniu  usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi w miejscu zamieszkania, Wójt Gminy Zarszyn powinien 

ogłosić otwarty konkurs ofert na usługi opiekuńcze na rok lub nawet kilka lat - w  tym 

przypadku na lata 2015-2016, na podstawie art.30 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym, art. 25 ust.1, 4 i 5 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej 

oraz art.13 ust.3 w związku z art.15 ust.2g - 2j ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie.  

W latach 2012-2014 usługi opiekuńcze świadczył PKPS ZO w Krośnie, przez cały okres 

obowiązywania umowy stawki godzinowe nie ulegały zmianie i wynosiły 13,20 zł brutto za 

usługi zwykłe i 13,50 zł brutto za usługi specjalistyczne dla osób z zaburzeniami psychicznymi. 

Obecnie przewidywany jest  wzrost stawek z uwagi na kilka zmian najniższego wynagrodzenia  

w tym okresie. Od 1 stycznia 2015 r. najniższe wynagrodzenie wynosić będzie 1.750,00 zł. 

Mając powyższe na uwadze, podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne. 

 

-  Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adam Malik 

oznajmił, że w/w projekt uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji odbytym w dniu 

 28 października br. i został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie  zaciągnięcia zobowiązania. Uchwała podjęta została jednomyślnie. Za jej podjęciem 

głosowało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 10. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył  dyskusję nad projektem 

uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2014 r.  

 

-  Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adam Malik 

oznajmił, że w/w projekt uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji odbytym w dniu 

28 października br. Na posiedzeniu tym Skarbnik Gminy dokonała analizy zmian w planie 

dochodów i wydatków budżetowych  na 2014 r. w poszczególnych działach i rozdziałach 

budżetu gminy. Po przeprowadzonej dyskusji i wyjaśnieniach Pani Skarbnik członkowie 

Komisji – 7 głosami „za” i 2 wstrzymującymi się pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały.  

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie  zmian w uchwale budżetowej na 2014 r. Uchwała podjęta została jednomyślnie. Za 

jej podjęciem głosowało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 11. Kolejny punkt porządku obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmiany  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zarszyn.  

-  Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adam Malik 

oznajmił, że w/w projekt uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji odbytym w dniu 

 28 października br. i został pozytywnie zaopiniowany. Zmiana Wieloletniej  Prognozy 
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Finansowej spowodowana jest zmianą w uchwale budżetowej, jak i zmianami w budżecie 

gminy spowodowanymi zarządzeniem Wójta. 

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zarszyn. Uchwała podjęta została 

jednomyślnie. Za jej podjęciem głosowało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Ad. 12. W dwunastym  punkcie porządku obrad przystąpiono do uchwalenia podatków i opłat 

lokalnych na 2015 rok.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad dodatkowym 

projektem uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów obliczenia podatku 

rolnego. Na posiedzeniach Komisji zrodziła się inicjatywa obniżenia ceny skupu żyta , Wójt 

zaś wnioskował o pozostawienie ceny skupu żyta w kwocie określonej przez Prezesa GUS tj. 

61,37 zł.  

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska Pan Jerzy 

Stączek oznajmił, że  na posiedzeniu Komisji odbytym w dniu 24 października  2014 r. 

członkowie Komisji zgłosili wniosek o obniżenie średniej ceny skupu żyta określonej  

w Komunikacie Prezesa GUS z kwoty 61,37 zł za 1 q na kwotę 58 zł za 1 q.  

W posiedzeniu  uczestniczyło 7 członków Komisji.  Za przyjęciem tej kwoty głosowało  

6 radnych , 1 Radny wstrzymał się od głosu.  

Ponadto Przewodniczący Komisji dodał, że  jej członkowie nie zgłosili  wniosku o obniżenie   

średniej ceny sprzedaży drewna określonej przez Prezesa GUS w kwocie 188,85  zł za 1 m³ 

drewna.  

 

- Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej  Pan Adam Malik  

oznajmił, że  na posiedzeniu Komisji odbytym w dniu 28 października  2014 r. członkowie 

Komisji zgłosili wniosek o obniżenie średniej ceny skupu żyta określonej  

w Komunikacie Prezesa GUS z kwoty 61,37 zł za 1 q na kwotę 58 zł za 1 q.  

W posiedzeniu  uczestniczyło 9 członków Komisji.  Za przyjęciem tej kwoty głosowało  

5 Radnych , 4 Radnych wstrzymało się od głosu.  

Ponadto Przewodniczący Komisji dodał, że  jej członkowie także nie zgłosili  wniosku  

o obniżenie  średniej ceny sprzedaży drewna określonej przez Prezesa GUS w kwocie 188,85  

zł za 1 m³ drewna..  

 

Następnie głos zabrała Pani Krystyna Trygar-  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej wnioskując 

o podwyższenie proponowanej przez w/w Komisje kwoty 58 zł za 1 q żyta,  na kwotę 60 zł  

za 1 q żyta. Wniosek ten uzasadniła tym, że  zgłaszana na posiedzeniach komisji propozycja 

wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomość przyjęta  została na poziomie roku 2014 

r. W związku z tym również zaproponowała pozostawienie kwoty 60 zł za 1 q żyta. Dodała 

także, iż  obniżenie średniej ceny skupu żyta spowoduje zmniejszenie  wpływów  do budżetu 

gminy zarówno od rolników jak i w subwencji ogólnej z Ministerstwa Finansów. 

 

Innych propozycji zmiany ceny skupu żyta nie zgłoszono.  

Nie zabierano głosu w dyskusji. 
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-Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie w pierwszej 

kolejności  kwotę ceny skupu żyta w wysokości 58 zł za 1 q żyta  wnioskowaną przez Komisję 

Rolnictwa Przedsiębiorczości Ochrony Środowiska i Komisję Finansów Budownictwa  

i Gospodarki Komunalnej. 

„Za”  przyjęciem tego wniosku głosowało - 6 Radnych,  „przeciw”-  9. 

Wniosek ten upadł. 

 

Kolejny wniosek dotyczył kwoty 60 zł . 

„Za”  przyjęciem tego wniosku głosowało -  9 Radnych,  „przeciw”  - 6 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie  projekt uchwały 

w sprawie  obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów obliczenia podatku rolnego wraz z 

przyjętą poprawką. Uchwała podjęta została większością głosów. Za jej podjęciem głosowało - 

9 Radnych, przeciw -  6 Radnych.  Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Rada Gminy przyjęła uchwałę o obniżeniu  średniej ceny skupu żyta określonej przez Prezesa 

GUS z kwoty 61,37 zł za 1 q  na kwotę 60 zł za 1 q. 

 

 - Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poinformował, że zarówno ze strony 

Wójta  jak i radnych na odbytych posiedzeniach komisji  nie było  inicjatywy  uchwałodawczej 

w sprawie zmiany średniej ceny sprzedaży drewna określonej przez Prezesa GUS w kwocie 

188,85 zł za 1 m³. Podatek leśny od 1 ha fizycznego za rok podatkowy wynosi równowartość 

pieniężną 0.220 m³ drewna, obliczoną wg. średniej ceny sprzedaży drewna uzyskanej przez 

nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały roku poprzedzającego rok podatkowy i stanowić będzie 

kwotę  41,54 zł z 1 ha fizycznego.  

 

Ad. 13. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył  dyskusję nad projektem 

uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości 

wynikających z rozporządzenia  Ministra Finansów  i zaproponowanych przez Wójta Gminy 

 i tak : 

1. od gruntów: 

a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu 

          na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków - 

                     od 1 m2 powierzchni                                                                                0,90 zł 

b)pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni 

                     wodnych - od 1 ha powierzchni                                                                4,58 zł  

c)pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

                     działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku  

                     publicznego -  od 1 m2 powierzchni                                                         0,47 zł 

2. od budynków lub ich części : 

a) mieszkalnych - od 1 m2 powierzchni użytkowej                                     0,75zł  

 b)związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od  

                      budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie  

                      działalności gospodarczej - od 1 m2 powierzchni użytkowej                23,13 zł 

c)zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu  

                      kwalifikowanym materiałem siewnym   - od 1 m2 powierzchni  

                      użytkowej                                                                                                  10,80 zł 

 

 d) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie  

                       udzielania świadczeń zdrowotnych - od 1 m2 powierzchni  

           użytkowej                                                                                                  4,70 zł 
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 e)pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej  

            działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku 

                       publicznego - od 1 m2 powierzchni użytkowej                                       7,77 zł  

3.  od budowli – 2 % ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt 3 i ust. 3-7 ustawy  

z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych .  

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska  

Pan Jerzy Stączek poinformował, że na posiedzeniu Komisji  w dniu 24 października  2014 r.  

członkowie dokonali analizy wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości na  

2015 r. przedstawionych przez Ministra Finansów i Wójta Gminy. Po przeprowadzonej dyskusji 

wnioskowano o przyjęcie w § 1 projektu uchwały n/w stawek podatku: 

1. od gruntów: 

a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu 

          na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków - 

                     od 1 m2 powierzchni                                                                                0,90 zł 

b)pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni 

                     wodnych - od 1 ha powierzchni                                                                4,58 zł  

c)pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

                     działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku  

                     publicznego -  od 1 m2 powierzchni                                                         0,37 zł 

2. od budynków lub ich części : 

a) mieszkalnych - od 1 m2 powierzchni użytkowej                                     0,70zł  

 b)związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od  

                      budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie  

                      działalności gospodarczej - od 1 m2 powierzchni użytkowej                20,00 zł 

c)zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu  

                      kwalifikowanym materiałem siewnym   - od 1 m2 powierzchni  

                      użytkowej                                                                                                  10,80 zł 

 d) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie  

                       udzielania świadczeń zdrowotnych - od 1 m2 powierzchni  

           użytkowej                                                                                                  4,70 zł 

 e)pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej  

            działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku 

                       publicznego - od 1 m2 powierzchni użytkowej                                       6,50 zł  

3.  od budowli – 2 % ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt 3 i ust. 3-7 ustawy  

z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych .  

 

Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adam Malik  

oznajmił, że na posiedzeniu Komisji w dniu 28 października 2014 r. i po przeanalizowaniu 

stawek podatku od nieruchomości na 2015 r. członkowie Komisji wnioskowali o przyjęcie 

 n/w stawek podatku od nieruchomości. 

 

1. od gruntów: 

a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu 

          na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków - 

                     od 1 m2 powierzchni                                                                                0,90 zł 

b)pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni                     

wodnych - od 1 ha powierzchni                                                                4,58 zł  

c)pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

                     działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku  
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                     publicznego -  od 1 m2 powierzchni                                                         0,37 zł 

2. od budynków lub ich części : 

a) mieszkalnych - od 1 m2 powierzchni użytkowej                                     0,70zł  

 b)związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od  

                      budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie  

                      działalności gospodarczej - od 1 m2 powierzchni użytkowej                20,00 zł 

c)zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu  

                      kwalifikowanym materiałem siewnym   - od 1 m2 powierzchni  

                      użytkowej                                                                                                  10,80 zł 

 d) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie  

                       udzielania świadczeń zdrowotnych - od 1 m2 powierzchni  

           użytkowej                                                                                                  4,70 zł 

 e)pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej  

            działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku 

                       publicznego - od 1 m2 powierzchni użytkowej                                       6, 35 zł  

3.  od budowli – 2 % ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt 3 i ust. 3-7 ustawy  

z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych .  

 

W związku z tym, że w/w Komisje wnioskowały o to, by w : 

-§ 1 ust. 1 lit. c wnioskowaną przez Wójta kwotę 0,47 zł obniżyć do kwoty 0,37 zł, 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny powyższy  wniosek poddał pod 

głosowanie. „Za” przyjęciem tego wniosku głosowało 15 radnych.  

Przyjęta została poprawka w wysokości 0,37 zł.  

 

-§ 1 ust. 2 lit. a wnioskowaną przez Wójta kwotę 0,75   zł obniżyć do kwoty 0,70 zł, 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny powyższy  wniosek poddał pod 

głosowanie . „Za” przyjęciem tego wniosku głosowało 15 radnych.  

Przyjęta została poprawka w wysokości  0,70  zł.  

 

-§ 1 ust. 2 lit. b wnioskowaną przez Wójta kwotę 23,13  zł obniżyć do kwoty 20,00 zł, 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny powyższy  wniosek poddał pod 

głosowania. „Za” przyjęciem tego wniosku głosowało 15 radnych.  

Przyjęta została poprawka w wysokości 20,00 zł.  

 

-§ 1 ust. 2 lit. e wnioskowaną przez Wójta kwotę 7,77  zł obniżyć do kwoty 6,35 zł i kwoty  

6,50 zł. 

Przewodniczący  Rady Gminy Pan Janusz Konieczny w pierwszej kolejności poddał pod 

głosowanie kwotę 6,35 zł . „Za” przyjęciem tego wniosku głosowało 12 radnych., 3 „przeciw”. 

Przyjęta została poprawka w wysokości 6,35  zł.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie określenia wysokości i rocznych stawek podatku od nieruchomości wraz  

z przyjętymi w/w poprawkami. Uchwała podjęta została większością głosów. Za jej podjęciem 

głosowało 14 radnych, 1 radny był przeciw. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 14. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad 

„Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Zarszyn w roku szkolnym 

2013/2014”. Powyższą informację radni i zaproszeni goście otrzymali wraz z materiałami na 

sesję, temat ten był również  analizowany na  posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej w dniu 

27  października  br.  
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W dyskusji głos zabrała Radna Krystyna Trygar , która wyraziła zaniepokojenie tym, iż średni 

wynik szkół z Gminy Zarszyn wynosi 25,51 punktu, czyli jako gmina osiągnęliśmy 5 stanin, tj. 

wynik średni na tle Powiatu Sanockiego. Zaznaczyła przy tym przy  tym,  iż wynik ten powinien 

być znacznie wyższy biorąc pod uwagę  ilość zatrudnionych  nauczycieli w szkołach przy 

malejącej liczbie uczniów.  

Następnie  Radna Trygar zwróciła uwagą na  to,  iż dość znacząca ilość uczniów dojeżdża  poza 

teren  Gminy Zarszyn do innych szkół, bo - jak dodała  Radna – „sami  rodzice twierdzą   że 

poziom nauczania w naszych szkołach  jest zaniżony”. 

 

- Agnieszka Jakiel -  Insp. ds. oświaty w UG Zarszyn odpowiedziała, że nie do końca liczba 

nauczycieli odnosi się proporcjonalnie do liczby dzieci , ponieważ 5 uczniów  tworzy  oddział 

tak jak i 20 uczniów i w obydwu przypadkach potrzebna jest taka sama liczba nauczycieli. 

Urząd Gminy widząc ten problem od 3 lat wymaga od dyrektorów łączenia klas. 

Dowożenie dzieci można uzasadnić tym, że rodzice pracując poza terenem naszej gminy 

zabierają  ze  sobą dzieci do miejscowej szkoły, gdzie mają  zapewnioną opiekę świetlicową. 

Następnie dodała, że Gmina widząc tego typu  problem od nowego roku szkolnego 

2014/2015 zapewniła opiekę  świetlicową.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny stwierdził, iż Rada Gminy powyższą 

informację przyjęła. 

 

Ad. 15. W piętnastym   punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że 

zgodnie z art. 24 h ust. 1 pkt. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym podmiot 

dokonujący analizy oświadczeń majątkowych w terminie do 30 października każdego roku 

przedstawia Radzie Gminy informację o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 

radnych i inne osoby zobowiązane do składania takich oświadczeń. 

Jako pierwszy powyższą informację przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz 

Konieczny  , który omówił zagadnienia związane z dokonaną analizą oświadczeń majątkowych 

radnych. Wójt Gminy złożył informację o oświadczeniach majątkowych składanych przez  

kierowników jednostek organizacyjnych i inne osoby wydające  decyzje w Jego imieniu. 

Zarówno Przewodniczący Rady Gminy jak i Wójt Gminy oświadczyli,  iż  nie stwierdzili 

rażących uchybień w wypełnianych oświadczeniach majątkowych, jak również wszystkie 

oświadczenia majątkowe złożone zostały w wymaganym ustawowo terminie.  

Powyższe informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 16. W wolnych wnioskach i zapytaniach glos zabrali : 

 

- Przewodniczący Rady Gminy  Pan Janusz Konieczny  zapoznał  z treścią pisma , które 

wpłynęło  od Ludowego Klubu Sportowego „ORZEL” Bażanowka w sprawie ujęcia  

w projekcie budżetu  gminy na 2015 r. zadania pod nazwą „ Budowa szatni sportowej  

w Bażanówce”. Następnie poinformował, że wg. kompetencji powyższe pismo  przekaże 

Wójtowi do rozpatrzenia, bowiem Wójt opracowuje i przedkłada  Radzie Gminy projekt 

uchwały budżetowej.  

 

- Kolejna   sprawa dotyczyła dwóch pism, które wpłynęły do biura obsługi rady gminy  

z Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego w Rzeszowie i  od Wojewódzkiego Inspektora 

Ochrony Środowiska Delegatura w Jaśle. Są  to  tej samej treści pisma skierowane do w/w 

urzędów , w których autor wskazuje na występowanie jego zdaniem  pewnych 

nieprawidłowości w zakresie spraw lokalnych o znaczeniu publicznym na terenie Gminy 
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Zarszyn. Podmioty te przekazały sprawę do właściwego rozpatrzenia i rozstrzygnięcia. Po 

analizie okazało się , że pisma te  nie są opatrzone danymi osobowymi jak i  nie ma adresu do 

korespondencji.  W związku z tym  zostały zakwalifikowane  jako anonimy i tej treści 

odpowiedź zostanie przesłana do Wojewody  

i Inspektora Ochrony Środowiska. Następnie  Przewodniczący Rady Gminy  odczytał 

Rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 8 stycznia 2002 r. w sprawie organizacji 

przyjmowania i rozpatrywania skarg i wniosków, gdzie § 8.ust. 1 stanowi: „ Skargi i wnioski 

niezawierające imienia i nazwiska (nazwy) oraz adresu wnoszącego pozostawia się bez 

rozpatrzenia”. 

 

- Radny Stanisław Burczyk przypomniał, że w ubiegłym roku wspólnie z Radną Anna Szajna 

wnioskowali i składali do budżetu gminy na 2014 r.  zapotrzebowanie na opracowanie projektu 

rozbudowy  szatni sportowej w Nowosielcach. Obecny budynek szatni nie spełnia  

podstawowych  standardów wyposażenia,  posiada za mała powierzchnię  i  jest bez zaplecza 

sanitarnego. Następnie poprosił, aby w projekcie budżetu na 2015 r.  ująć środki na realizację  

tego zadania. 

W dalszej kolejności Radny Burczyk oznajmił, iż w związku z tym , że jest już gotowa 

dokumentacja na rozbudowę Domu Kultury w Nowosielcach, składa  prośbę  by jak  

w  przyszłym pojawi się możliwość  składnia wniosków celem pozyskania  środków 

pozabudżetowych  na tego typu działania, złożyć wniosek o dofinansowanie tej rozbudowy.  

 

- Radny Jerzy Stączek podziękował  Wójtowi i Radzie Gminy za przeznaczenie środków na 

odbudowę  drogi gminnej nr 37 w Jaćmierzu. 

Następnie wnioskował o odmulenie  przydrożnego rowu biegnącego wzdłuż drogi gminnej   

w Jaćmierzu Przedmieściu  i ustawienie wiaty przystanku autobusowego przy  drodze 

powiatowej bok rynku w Jaćmierzu. 

Radny zapytał  także, do kogo należy wykaszanie rowu, jeżeli z jednej strony rów ten graniczy 

z prywatną posesją,  zaś z drugiej strony z drogą gminną. 

  

- Radna Rady Powiatu Pani Grażyna Borek omówiła zakres zadań zrealizowanych przez Powiat 

Sanocki w okresie od 2010 do 2014 r. 

Powiedziała, że  w czasie trwania tej kadencji  między innymi wyremontowano ponad 100 km 

dróg powiatowych , odbudowano lub wyremontowano łącznie 7mostów, poprawiono 

bezpieczeństwo publiczne  poprzez wybudowanie chodników. Ocieplono budynek szpitala  

w Sanoku poprzez wymianę okien i odnowę elewacji za kwotę ponad  3 mln zł. Przeniesiono 

administrację szpitala , zorganizowano pracownię chemodynamiki, zakupiono dwie  nowe 

karetki pogotowia. Poprawiono warunki w szkołach,   ocieplono niektóre budynki, 

wybudowano dwa boiska szkolne typu „Orlik”,  salę  gimnastyczną na którą  wydatkowano  

ponad 15 mln zł. Zagospodarowany został teren przy Muzeum Historycznym 

w Sanoku za ponad 5 mln zł.  

Na terenie Gminy Zarszyn przebudowano drogę  Pisarowce – Nowotaniec, gdzie najdłuższy 

odcinek przebiega przez Pielnię, przebudowano drogę od miejscowości Długie do 

Pakoszówki  wraz z mostem w Bażanówce. Poprawiono nawierzchnie dróg  Zarszyn –Turze 

Pole, drogę  w Pastwiskach. Po wielu latach przystąpiono do remontu niszczejącego mostu na 

rzece Wisłok w Pastwiskach,  który zostanie oddany do użytku na początku grudnia 2014 r. 

Złożony został wniosek o remont drogi powiatowej Zarszyn- Odrzechowa, gdzie uzyskał 

pozytywną  akceptację i  remont ten będzie przeprowadzony w 2015 r. Pozostały jeszcze do 

pilnego wyremontowania  dwa drewniane mosty w Posadzie Zarszyńskiej i jeden  

w Odrzechowej. Na zakończenie podziękowała za bardzo dobrą współpracę z Radą Gminy  

i z Wójtem zaznaczając, że wspólnie w tym okresie udało się  wiele zrobić  na rzecz rozwoju 
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społeczno -  gospodarczego Powiatu Sanockiego i Gminy Zarszyn. 

 

- Pan Zbigniew Mazur Sołtys Posady Jaćmierskiej poprosił w imieniu kilkunastu mieszkańców, 

by lampy uliczne świeciły do godziny 23.30 i były o te pół godziny później zapalane, gdyż taka 

jest potrzeba mieszkańców z tej miejscowości.  

Podziękował Stowarzyszeniu Społeczno - Kulturalnemu Sołtysów i Pani Bogumile 

Bętkowskiej - Kierownikowi  Referatu Kultury Sportu i Promocji  w UG Zarszyn za 

zorganizowanie   „Biesiady Beskidzkiej”  w dniu 24 października br. w Rudawce 

Rymanowskiej. 

 

Ad. 17. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania udzielili : 

 

- Pan Bogusław Rakoczy - Kierownik Referatu GKP odpowiedział, że  wykaszanie rowu 

leżącego w gminnym pasie  drogowym  należy do gminy, zaś przy posesji prywatnej do 

właściciela tej posesji.  Powiedział także, że na wnioskowane przez Radnego Stączka zadanie 

odmulenia  przydrożnego rowu w Jaćmierzu Przedmieście, złożone zostanie zapotrzebowanie 

do projektu budżetu na 2015 r.  

 

- Radna Rady Powiatu Pani Grażyna Borek powiedziała, że budowa wiaty przystankowej przy 

drodze powiatowej na rynku w Jaćmierzu będzie zadaniem Powiatu Sanockiego. Obecnie jest 

taka  propozycja , aby nie działać zbyt pochopnie, by nie postawić w tym miejscu byle jakiej 

wiaty , co zakłóciłoby harmonię tego  rynku. Temat ten na pewno powróci do realizacji  

w 2015 r. po wcześniejszym uzgodnieniu  realizacji tego zadania z Konserwatorem Zabytków. 

 

- Wójt Pan Andrzej Betlej na wstępie poinformował, że  do obecnie przygotowywanego 

projektu budżetu na 2015 r.  przedłożone przez Kierownika Referatu Inwestycji 

zapotrzebowanie na realizację  zadań inwestycyjnych  w przyszłym roku to  22 zadania na 

kwotę 10 mln zł i wszystkie  te zadania na pewno nie zostaną w tym projekcie ujęte. Następnie 

odpowiedział Radnemu Stanisławowi Burczykowi, że w pełni przygotowane są już  dwie 

dokumentacje projektowe na rozbudowę i modernizację domów kultury  w Nowosielcach  

i  w Posadzie Zarszyńskiej. Z chwilą uruchomienia programów na realizację tego typu zadań 

takie wnioski zostaną złożone.  

Odnośnie opracowania dokumentacji projektowej na rozbudowę szatni sportowej  

w Nowosielcach Wójt odpowiedział, że to kwestia wolnych środków w budżecie gminy.  

Jak wiadomo budżet  na 2015 r. musi zostać opracowany, który niewątpliwie w ciągu roku  

będzie wielokrotnie zmieniany w zależności od potrzeb w tym zakresie. 

W kwestii ustalenia czasokresu świecenia lamp ulicznych Wójt odpowiedział, że temat ten 

ponownie zostanie przedyskutowany i zostaną podjęte odpowiednie w tym zakresie decyzje. 

 

Ad. 18.  Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 

podziękował wszystkim zebranym za aktywny udział w obradach stwierdzając , że  program 

sesji został w pełni zrealizowany. Ogłosił czterdziestą czwartą  sesję Rady Gminy Zarszyn  

w bieżącej kadencji 2010-2014  za zamkniętą.  

             

 

Protokołowała:                    Przewodniczący 

Irena Kasza        Rady Gminy Zarszyn 

         mgr Janusz Konieczny 
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